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Vragen aanwezigen Antwoorden recreatieschap Spaarnwoude 

Over het proces 

Welke ruimte is er om input te leveren op het ontwerp? Hoe worden de 
opmerkingen verwerkt? 

Dit is een voorlopig ontwerp. De geplaatste opmerkingen, tijdens de 
bijeenkomst, via facebook of via info@spaarnwoude.nl ontvangen, 
verzamelen we, wegen we af vanuit meerdere belangen en komen dan in 
het definitieve ontwerp terug. De deadline voor het doorgeven van 
opmerkingen is 15 januari. 

Komt er nog een keer zo’n bijeenkomst? Als het ontwerp en proces concreter 
is geworden? 

Het bestuur van het recreatieschap beslist 16 december 2021 over de 
vervolgstappen. De buitenruimte willen we gefaseerd opknappen (verdelen 
over meerdere jaren). Voor de binnenruimte gaan we in 2022 een concreter 
plan maken. Mits het bestuur hiertoe dus beslist. 
Bij het definitief ontwerp buitenruimte organiseren we wederom een 
informatiebijeenkomst of geven we op een andere manier de gelegenheid 
te reageren.  

Kan ik als ik een idee heb een keer kennismaken? Dat kan altijd. Voor ideeën over ondernemen in Spaarnwoude hebben wij 
een speciaal team dat kijkt naar de geschiktheid van het initiatief en zoekt 
naar mogelijkheden binnen het hele gebied. Aanmelden kan via 
ondernemersloket@recreatienoordholland.nl .  

Over het ontwerp 

Kan het fietspad wat meer afbuigen, de slinger/kromming is best beperkt? In het ontwerpproces hebben we rekening gehouden met meerdere 
belangen. Werkverkeer en expeditie gaan soms ook via deze route (hoewel 
de hoofdroute daarvoor aan de achterkant gelegen is) en het fietspad is 
een doorgaande route voor fietsen en skaters.  

Is het mogelijk de mensen die er niet per se langs hoeven, dus geen 
bestemmingsverkeer voor Zorgvrij, om te leiden? Ook omdat de speelplek 
voor 0 – 4 jarigen gepland is bij het terras van het restaurant, en er dus nog 
steeds fietsers en skaters voorbij komen? 

Een fietspad is ook een levensader voor ondernemers. We willen de 
doorgaande fietsers en skaters het gevoel geven dat ze te gast zijn en 
daardoor rustig kunnen passeren. Een haag, of eventueel een schapenhek 
als de haag nog niet volgroeid is, schermt straks het terras met de speelplek 
voor jonge kinderen af van het fietspad. Sowieso is het een verbetering ten 
opzichte van de bestaande situatie. Nu moet je als ouder meelopen naar de 
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overkant omdat je het fietspad moet oversteken om bij de speeltuin te 
komen.  

Hoe ziet de opzet van de tuinderij eruit? Joeri Gerrits is de initiatiefnemer. Hij heeft als missie eten van lokaal te 
halen en een bijdrage te leveren aan een duurzame wereld. Het idee is 
groente te kweken en telen voor de lokale bevolking, ongeveer 100 
gezinnen. De gezinnen mogen zelf oogsten. De tuinderij denkt ook aan 
bezorging. Een deel van de ruimte wordt publiekelijk toegankelijk 
(educatieve gedeelte) en de rest wordt afgeschermd met een haag.  

Kan er meegedacht worden over de inrichting van de pluktuin? Met de komst van de tuinderij kijken we opnieuw naar de beoogde locatie 
van een pluktuin. We moeten nog besluiten of we apart voor de pluktuin 
een meedenkgroepje oprichten of dat we dit onderwerp meenemen in de 
informatieavond over het grotere geheel.  

De geurtuin voor blinden en slechtzienden is uniek in Nederland. De 
nabijgelegen weertuin heeft u niet meer op het ontwerp staan. Die gaat 
dan vast weg. Zou het niet leuk zijn om voor kinderen ook geur te benutten 
of ze bloemen of kruiden laten plukken? 

Hier gaan we naar kijken. Wellicht is het ook te combineren met het 
struinpad dat over het erf loopt zodat bezoekers op meerdere plekken geur 
kunnen beleven. Een andere optie is de huidige geurtuin aantrekkelijker 
maken voor kinderen.  

Welke ruimte is er voor uitbreiding van agrarische activiteiten? Het areaal blijft gelijk. Veel ruimte rond Informatieboerderij Zorgvrij heeft 
de functie van recreatie of natuur. De huidige biologische melkveehouderij 
heeft ook een bepaalde ruimtevraag.  

Kan een concept als Herenboeren passen bij Informatieboerderij Zorgvrij? 
Of elders in recreatiegebied Spaarnwoude? 

Dat past, echter er is grote overlap met het concept van de beoogde 
tuinderij van de initiatiefnemer waarmee we in gesprek zijn. Een andere 
optie is bestaande boeren benaderen in recreatiegebied Spaarnwoude, bv. 
in Dijkland of de locatie Plesmanhoek in de Haarlemmermeer waar we de 
agrarische educatie en beleving willen versterken. Alle landbouwgrond in 
recreatiegebied Spaarnwoude is op dit moment verpacht. 

Welke concrete mogelijkheden zijn er voor (kleine) ondernemers? Er is ruimte om zaken toe te voegen die het concept aantrekkelijker en 
breder maken. Samenhang en synergie met de bestaande ondernemers 
van Onder de Platanen en de Streekwinkel vinden we belangrijk.  

Wordt er rekening gehouden met de nachtelijke (ongewenste) activiteiten 
op de parkeerplaats? Is er kans op vandalisme of opjagen van vee? 

Daar moeten we inderdaad aandacht voor hebben. We kijken of het nodig 
is om het vee ’s avonds naar binnen te halen. De invulling en uitwerking 
vindt in goede afstemming met beide boeren plaats. Zij wonen beiden op 
het terrein en hebben de nodige ervaring hiermee. 



Bij het onderhoud op en rond Informatieboerderij Zorgvrij zijn nu veel 
vrijwilligers betrokken. Als de buitenruimte straks opgeknapt is, betekent 
dat dan ook meer werk voor de vrijwilligers? Komt er meer beheerbudget 
of beter materiaal/gereedschap voor de vrijwilligers? 

Het recreatieschap draagt de verantwoordelijkheid voor het dagelijks en 
groot onderhoud en vervangingen. We houden naast de investeringen ook 
rekening met een hoger beheerbudget. Het is niet de bedoeling dat alles op 
de schouders van de vrijwilligers terecht komt. We maken met de 
vrijwilligers afspraken over wie straks waar over gaat. Op korte termijn 
inventariseren we de behoefte aan gereedschappen.  

 
 


